



قطر تستحق الأفضل
Qatar Deserves The Best

هيئة الأشغال العامة
Public Works Authority

مذكرة داخلية . Memorandum

From:	ادارة الجودة والسلامة	من:
To:	شؤون الدعم الفني	الى:
Subject:	قائمة أشغال للاختبارات المعتمدة لدى المختبرات المحايدة رقم(2016/10)	الموضوع:
Date:	2016/11/02	التاريخ:

Dear All ,,,

تحية طيبة وبعد،

With reference to memorandum No. 28 - 2016 and regular assessment carried out by the Quality and Safety Dept. inspection team, you will find attached the updated list of approved tests, which used in Public Works Authority (Ashghal) projects.

بناءً على التعميم رقم 28 لسنة 2016 وعلى التقييم الدوري لفريق مراقبة المختبرات التابع لإدارة الجودة والسلامة، نرفق لسيادتكم تحديث قائمة الاختبارات المعتمدة في مشاريع هيئة الأشغال العامة.

The basic amendments can be summarized as follows:

أهم التحديثات التي تمت هي:

First :Calibration labs:

أولاً: مختبرات المعايرة:

1. PROMPT Engineering & Trading services is added to the list as calibration lab based on their compliance with ISO 17025 and Ashghal quality requirements.

1- إضافة شركة العاجل للمعايرة وخدمات الاجهزة الى القائمة بعد التأكد من توافقهم مع اشتراطات ISO 17025 ومتطلبات هيئة الأشغال العامة للجودة.

Second: Testing labs:

ثانياً: مختبرات الفحص:

- 1- Adding the steel testing for pre-stressing concrete to the steel testing section according to QCS 2014 (page 27).

1. تم اضافته اختبارات شد الحديد في الخرسانة سابقة الاجهاد الى اختبارات الحديد في القائمة بما يتوافق مع مواصفات البناء القطرية QCS 2014 (صفحة رقم 27).

2- New tests were added after being accredited by ISO17025 for the following labs:

- Arab Center For Engineering Studies (ACES).
- Technical Laboratories (TECH LAB).
- Fugro Peninsular Services Co.
- Exova Qatar.

The list of approved tests can be downloaded from Ashghal website: www.ashghal.gov.qa.

For further information, please contact Quality and Safety Dept. through:

Tel: 44950200 - Fax: 44951200

2. إضافة اختبارات جديدة وذلك بعد الحصول على اعتماد الـ ISO17025 للمختبرات التالية:

- المركز العربي للدراسات الهندسية (ACES)
- المختبرات التقنية (TECH LAB).
- شركة فوجرو وشبه الجزيرة للخدمات (FUGRO).
- اكسيفا قطر (EXOVA).

يمكنكم الاطلاع والحصول على نسخة من قائمة الاختبارات المعتمدة من خلال موقع الهيئة www.ashghal.gov.qa.

لمزيد من المعلومات يمكنكم الاتصال بإدارة الجودة والسلامة على:

ت: 44950200 - فاكس: 44951200



خالد محمد العمادي
مدير إدارة الجودة والسلامة